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Mødet blev afholdt i Børnehaven 
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Distributionsliste: 
Forældrebestyrelsens medlemmer 
 
Referent: Lone Olesen 
 

 

Nr. Emne Ansvarlig 

0. Mødedeltagere 
Ulrik Andersen, Trine Gram, Anette Serup, Geert Christensen, Lone Nielsen, Simone 
Lindekilde, Jette Toft og Lone Olesen 
 
Fraværende 
Sussie Bach 

 

1.  Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 

 

2.  Lege- og læringsmiljøvurdering og DBA 
 
Jette informerede om, at børnehaven vil fokusere på IT og digitalisering, som er ét af de 
emner, der scores lavest på i rapporten. Der er bl.a. kommet gang i nogle af de gamle 
iPads, som vil hjælpe til at udvide børnenes horisont inden for IT. Der vil også blive gjort 
nogle andre tiltag, som vi dog ikke kom nærmere ind på, på mødet. Derudover skal der 
fokuseres på Forældresamarbejde, da det emne også har scoret lavt. 

 

3.  Princip for forældresamarbejde 
 
Jette laver et udkast til et princip omkring Forældresamarbejdet og sender rundt til 
bestyrelsen, hvorefter vi snakker det igennem for at se, om der er noget, der skal 
ændres/tilføjes. 

 
 
Jette 

4.  Arbejdsdagen d. 12. juni – hvem gør hvad? 
 
Geert indkøber tre malersprøjter på børnehavens konto ved 10-4. På arbejdsdagen starter 
vi med at tage en enkelt i brug og bestemmer derefter, om vi skal tage de sidste i brug eller 
om de skal afleveres retur. Der er lavet en aftale med Arne Maler om, at vi kan hente den 
maling, vi skal bruge hos ham. Geert medbringer to store trailere til bortskaffelse af scenen 
samt værktøj til nedbrydningen og tager en skovlfuld sand med fra grusgraven til 
flisearbejdet. Derudover skal vi bruge skovle, spader, trillebøre, og strømkabler som Geert 
også medbringer. Geert snakker med Jesper Bach om kantskærer. 
 
Jette sørger for at købe ind til rundstykker til kl. 9, hotdogs til middag og drikkevarer. 
Lone, Anette, Jette og Trine bager hver en kage. 

 
 
 
 
Geert 
 
 
 
 
Lone/Jette
/Trine og 
Anette 

5.  Siden sidst 
 
Nyhedsbreve 
Nyhedsbrevet fra maj fra børnehaven var rigtig fint og opridsede personaleændringer samt 
nyheder og aktiviteter. Det er en god måde at oplyse forældrene. 
 
Valgmøde 
Vi snakkede om, om vi skal prøve at arrangere en foredragsholder til valgmødet i 
september. Jette undersøger inden næste møde i august. 

 
 
 
 
 
 
 
Jette 
 

6.  Næste mødedato 
D. 18. august kl. 19.30 

 
Alle 

 


